



UAAC/AAUC

UNIVERSITIES ART ASSOCIATION OF CANADA
L'ASSOCIATION D'ART DES UNIVERSITÉS DU CANADA

UAAC-AAUC Awards

(le français suit)

UAAC-AAUC Recognition Award and Lifetime Achievement Award help the association promote a positive environment, create a culture of recognition, motivate high performance, uphold the association's mission, and support culture change and community building.

Current UAAC-AAUC members can submit nominations using the online [form](#). Nominations are received and reviewed by the Board of Directors and winners will be presented at the UAAC-AAUC annual conference each fall.

Recognition Award

Rationale: The UAAC-AAUC Recognition Award acknowledges members who have demonstrated their unselfish and devoted service to our association and their commitment to our profession's ideals. These individuals have shown leadership and have made significant contributions to the organization.

Eligibility: Demonstrate contribution to the UAAC AAUC, including board service, conference organization, RACAR service, mentorship within the organization, and maintains an active presence within the UAAC-AAUC community.

Lifetime Achievement Award

Rationale: The UAAC-AAUC Lifetime Achievement Award is presented to a senior scholar who is a past or present member of UAAC-AAUC and has made an outstanding contribution to the profession over the whole of a career either through leadership, creation, education, curatorial projects, service, or publications.

Eligibility: Demonstrate innovation and leadership, with an exceptional career of publications, education, mentorship, service, or research within and beyond the Canadian field.

Award for the advancement of equity, diversity, inclusion and accessibility

Rationale: The UAAC-AAUC Award for the advancement of equity, diversity, inclusion and accessibility, recognizes and celebrates the achievements of those whose work in our fields foster change and build an equitable, diverse, inclusive, and accessible community in Canada.



Eligibility: UAAC member at any career stage with a demonstrated contribution to:

- building a more inclusive, equitable, diverse, and accessible practice / working environment
- increasing diverse representation
- promoting research and insights relating to Equity, Diversity, Inclusivity and Accessibility
- leadership and engagement in addressing systemic inequality

Prize: UAAC Lifetime Membership + \$1000 prize + 1 year of RACAR



The UAAC-AAUC Book Award is intended to recognize and celebrate the scholarly achievements of our members. Monographs, edited anthologies, and exhibition catalogues published in English or French between January 1 and December 31 prior to the award year, are eligible. (For the 2024 award, books must have been published in 2023). Works published posthumously are ineligible.

Nominations must be submitted via our online form listing the nominator, title of the work, author, press, year, and nominee's contact information. Authors or presses will be responsible for providing 3 copies (paper or digital) to the awards jury.

Eligibility: The prize is open to:

- Monographs, edited anthologies, and exhibition catalogues;
- published in English or French between January 1 and December 31 prior to the award year
- regardless of subject-matter, written by a UAAC member in good standing who is employed or studying at a Canadian institution;
- or any book on a Canadian topic (broadly conceived) by a UAAC member in good standing who is not at a Canadian institution.

Prize: 1-year UAAC Membership + 1-year subscription to RACAR

Nomination Process

September	UAAC-AAUC members can submit nominations online until September 1st .
	Nominations are received and reviewed by the Board of Directors.
October	Awards are presented at the UAAC-AAUC annual conference.

[Award Nomination Form](#)



UAAC/AAUC

UNIVERSITIES ART ASSOCIATION OF CANADA
L'ASSOCIATION D'ART DES UNIVERSITÉS DU CANADA

Le Prix UAAC-AAUC

Les prix de l'AAUC aident l'association à créer un environnement positif, qui vise à reconnaître la loyauté, la motivation et l'excellence, ainsi qu'à soutenir la mission de l'organisation, et à encourager la création d'une communauté inclusive, diversifiée et accessible au Canada.

Les membres de l'AAUC peuvent [soumettre](#) des candidatures. Le conseil d'administration, chargé du processus de sélection, remettra les prix lors de la conférence annuelle de l'AAUC à l'automne.

Prix de reconnaissance

Justification: Le prix de reconnaissance de l'AAUC récompense les membres qui ont fait preuve d'un service désintéressé et dévoué à notre association et de leur engagement envers les idéaux de notre profession. Ces personnes ont fait preuve de leadership et ont apporté des contributions importantes à l'organisation.

Éligibilité : Démontrer une contribution à l'AAUC, y compris le service au conseil d'administration, l'organisation de la conférence, le service au RACAR, le mentorat au sein de l'organisation, et maintenir une présence active au sein de la communauté de l'AAUC.

Prix pour l'ensemble des réalisations

Justification: Le prix UAAC-AAUC pour l'ensemble de ses réalisations est décerné à un membre passé ou présent de l'AAUC qui a apporté une contribution exceptionnelle à la profession tout au long de sa carrière, que ce soit par son leadership, sa création, son éducation, ses projets de conservation, ses services ou ses publications.

Éligibilité: Faire preuve d'innovation et de leadership, avec une carrière exceptionnelle de publications, d'éducation, de mentorat, de service ou de recherche dans le domaine canadien et au-delà.

Prix pour l'avancement de l'équité, de la diversité, de l'inclusion et de l'accessibilité

Justification: Le prix de l'AAUC pour l'avancement de l'équité, de la diversité, de l'inclusion et de l'accessibilité reconnaît et célèbre les réalisations de ceux dont le travail dans nos disciplines favorise le changement et permet de bâtir une communauté équitable, diversifiée, inclusive et accessible au Canada.



UAAC/AAUC

UNIVERSITIES ART ASSOCIATION OF CANADA
L'ASSOCIATION D'ART DES UNIVERSITÉS DU CANADA

Éligibilité: Membre de l'AAUC, à n'importe quel stade de sa carrière, ayant démontré sa contribution à:

- la création d'un environnement de travail ou de pratique plus inclusif, équitable, diversifié et accessible
- accroître la représentation diversifiée
- promouvoir la recherche et les idées relatives à l'équité, la diversité, l'inclusivité et l'accessibilité
- leadership et engagement dans la lutte contre l'inégalité systémique

Prix : Membre à vie de l'AAUC + prix de 1000 \$ + 1 an d'abonnement à RACAR



Le Prix du livre UAAC-AAUC est destiné à reconnaître et à célébrer les réalisations scientifiques de nos membres. Les monographies, les anthologies éditées et les catalogues d'exposition publiés en anglais ou en français entre le 1er janvier et le 31 décembre précédant l'année du prix sont éligibles. (Pour le prix 2024, les livres doivent avoir été publiés en 2023). Les ouvrages publiés à titre posthume ne sont pas acceptés.

Les nominations doivent être soumises via notre formulaire en ligne, en indiquant le nom du candidat, le titre du livre, l'auteur, la presse, l'année et les coordonnées du candidat. Les auteurs ou les maisons d'édition sont tenus de fournir trois exemplaires (papier ou numérique) au jury.

Éligibilité : Le prix est ouvert aux

- Monographies, anthologies éditées et catalogues d'exposition
- publiés en anglais ou en français entre le 1er janvier et le 31 décembre précédant l'année du prix
- tous les sujets, écrits par un membre de l'AAUC qui travaille ou étudie dans un institution canadienne;
- *ou* un livre sur un sujet canadien (au sens large) écrit par un membre de l'AAUC qui ne fait pas partie d'une institution canadienne.

Prix : 1 an d'adhésion à l'AAUC + 1 an d'abonnement à RACAR

Processus de nomination

Septembre	Les membres de l'AAUC peuvent soumettre des nominations en ligne, jusqu'au 1er septembre .
	Les nominations sont reçues et examinées par le conseil d'administration.
Octobre	Les prix sont remis lors de la conférence annuelle de l'AAUC.

[Formulaire de Nomination](#)